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Z A P I S N I K  
 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne 
27.02.2003, s pričetkom ob 14. uri, v  veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v 
Gornji Radgoni. 
 
 
Ad. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona. Otvoril je sejo in pozdravil vse 
prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 18 članic in članov občinskega sveta. Seje 
se je v nadaljevanju skupaj udeležilo 21 članic in članov občinskega sveta. 
 
Odsoten je bil Miha VODENIK, član občinskega sveta.  
 
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Darinka BODANEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Darja REMSKO, Janja 

BRUMEN, Pika Leopoldina VODNIK, Andrej SUBAŠIČ; 
Ø dr. Ivan RIHTARIČ – direktor Ljudske univerze Gornja Radgona; 
Ø novinarji.  

 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta je bilo pred sejo razdeljeno naslednje gradivo: 
  
Ø k točki 15. – Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Gornja Radgona 
Ø k točki 16. – Sklep o imenovanju Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona 
Ø Koledar prireditev v Občini Gornja Radgona v letu 2003 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo;                                                             
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem 

 
 
Ad. 2:     Obravnava in sprejem zapisa  3. seje občinskega sveta 
 
Župan je dal v razpravo zapis 3. seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila dne 
30.01.2003. 
  
Ker ni bilo pripomb, je župan dal zapis na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so 
soglasno sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št.  17: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapis 3. seje Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, z dne 30.01.2003.   
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Ad. 3:    Obravnava in sprejem  dnevnega reda 
 
 
Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 3. sejo.  
Župan je povedal, da je pred sejo bilo vsem prisotnim razdeljeno dodatno gradivo, v katerem je 
tudi:  
Ø »Koledar prireditev v Občini Gornja Radgona v letu 2003« 
 
Župan je nato predlagal, da se 17. točka »Predlog sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne 
kampanje« umakne iz dnevnega reda in nadomesti s točko »Koledar prireditev v Občini Gornja 
Radgona v letu 2003«. 
 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno sprejeli naslednji spremenjeni 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisa  3. seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 

5. Odlok o proračunu Občine Gornja  Radgona za leto 2003 (prva obravnava) 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
7. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o merilih in kriterijih za sofinanciranje 

letnih programov športa v občini Gornja Radgona 
8. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov društev na 

področju ljubiteljske kulture v občini Gornja Radgona 
9. Pravilnik o spremembah Pravilnika o merilih in kriterijih za sofinanciranje izvedbe 

programov na področju socialnega in zdravstvenega varstva v občini Gornja Radgona 
10. Sklep o določitvi cene storitve Osebne pomoči 

11. Sklep o ceni storitve Pomoč družini na domu 
12. Sklep o povprečni gradbeni ceni in povprečnih stroških komunalnega urejanja stavbnih 

zemljišč v občini Gornja Radgona za leto 2003 
13. Sklep o podaljšanju začasnega financiranja Občine Gornja Radgona 

14. Predlog Programa dela občinskega sveta in občinske uprave v letu 2003 
15. Predlog za imenovanje Občinske volilne komisije Gornja Radgona 
16. Predlog za imenovanje Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona 

17. Koledar prireditev v Občini Gornja Radgona v letu 2003 
18. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
19. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
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Ad. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Vilijem ŽUNKOVIČ, član občinskega sveta, je podal naslednji POBUDI: 

1. »V letu 1996 so stanovalcu bloka Apače 149, izvedli nelegalni iztok fekalij v takratno 
opuščeno gramoznico ob bloku. Krajevna skupnost Apače je dne 02.09.1996 opravila prijavo 
na Inšpekcijo za okolje OE Ptuj in Zdravstveni inšpektorat v Murski Soboti. Navedeni je 
upravljalcu stanovanj Komunalnemu podjetju Gornja Radgona izdal odločbo za sanacijo 
stanja. Komunalno podjetje je v letu 1997 skušalo zadevo urediti, vendar je bilo neuspešno. 
Ker se je Komunalno podjetje ukinilo je Krajevna skupnost Apače, dne 22.01.2001 na Občino 
Gornja Radgona naslovila dopis v zvezi z iztokom fekalij iz bloka. Do današnjega dne se 
zadeva ni uredila. 
V neposredni bližini iztoka fekalij se nahaja rekreacijski center NK Apače, vrtec in 
sprehajalna pot. Zaradi širitve smradu je stanje v okolici neznosno. Tudi podtalnica se 
onesnažuje. Obstoji tudi možnost širjenja bacilov. 
Da se bo opisano stanje v najkrajšem možnem roku rešilo predlagam, da pristojni v občinski 
upravi v zvezi navedenega takoj ukrepajo.« 

2. »V stavbi bivšega mlina Intesa Maribor, Črnci 55, že vrsto let opravlja kovinsko dejavnost 
Remet d.o.o., Benjamin Krajnc, Gasilska cesta 7, Gornja Radgona. Ob objektu v bližini 
opuščene gramoznice odlaga na deponijo kovinske ostružke pomešane z emulzijo in olji. 
Ker navedena deponija onesnažuje okolje in predstavlja veliko nevarnost za onesnaževanje 
podtalnice predlagam, da pristojni v občinski upravi v zvezi navedenega takoj ukrepajo.« 

 
»Ne pričakujem pismenih odgovorov kaj bo storjeno, ampak takojšno ukrepanje in sanacijo 
navedene problematike.« 
 
 
Andrej RITLOP, član občinskega sveta, je podal naslednje POBUDE: 
 

1. »Dajem pobudo v zvezi z obeležji na območju Apaške doline. Ta obeležja, ki označujejo 
začetek in konec vasi, so postavljena tako nelogično, da se sploh ne ve kje kdo stanuje. V 
vasi Podgorje je obeležje za začetek vasi Podgorje iz Cmureške strani, ko se prihaja iz 
Avstrije, postavljeno šele v vasi Konjišče. Konec obeležja vasi Podgorje je pa takoj za 
mojim domom, kar pomeni, da več kot polovica vasi nima znanega naslova. Vas Drobtinci 
ima tablo za začetek vasi postavljeno za Osnovno šolo Stogovci, kar je pravilno, zaključek 
vasi pa je takoj za tistim križiščem tako, da sta izpuščeni dve tretjini vasi. Isti problem je pri 
vasi Podgrad, kot tudi v naselju Apače. Te zadeve bi bilo potrebno pregledati in ta obeležja 
prestaviti. Verjetno so te zadeve takšne tudi drugod po občini. Nujno je potrebno prestaviti 
začetek Občine Gornja Radgona iz naše smeri, ker je cela vas izpuščena, če prihajaš iz 
Občine Šentilj v našo občino. Tabla je postavljena pred vasjo Vratja vas, izpuščen pa je 
Vratji Vrh, kjer bi se tabla za začetek občine lahko prestavila takoj za mejnim prehodom.« 

  

2. »Že v prejšnjem mandatu sem izpostavljal problematiko cestnih bankin ob asfaltni cesti v 
Apaški dolini. Na nekaterih mestih je bankina nižja od asfalta tudi do 15 centimetrov. Ko 
sem se peljal 9. februarja na občino v Gornjo Radgono, je pred mano peljal osebni 
avtomobil, ki se je želel umakniti tovornjaku, ki mu je peljal nasproti. Na srečo je bila 
varnostna razdalja dovolj velika, da se ni nič zgodilo, ker je namreč ta avtomobil, ko se je 
želel zapeljati nazaj na cesto vrglo naokrog in se je peljal spet nazaj proti Apačam.« 
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3. »Glede omejitve hitrosti, o kateri je v prejšnjem mandatu govorila gospa Amalija Novak bi 
predlagal, da bi občinski Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu te zadeve malo 
preštudiral. Jaz sem eden izmed dobrih in previdnih voznikov in me imajo le redko 
priložnost dobiti pri kakšnem prekršku vendar, če vozim 50 km/h s svojim avtomobilom, 
povzročam bistveno več napak, ker moram biti z očmi neprestano na števcu in ne na cesti. 
Ko se peljem iz Sladkega Vrha v občino, se peljem čez Avstrijo, kjer so omejitve na istih 
cestah 70 ali 80 km/h. Če se danes z avtomobilom pelješ 70 km/h, lahko čisto normalno 
ustaviš. Zadnjič sem se imel priložnost peljati za sosedom, ki se je s traktorjem peljal 52 
km/h, kar pomeni, da se danes vozijo traktorji hitreje, kot so pa omejitve na cestah. Te 
zadeve bi se verjetno dale spremeniti, lahko pa se tudi pozanimamo, če je bilo v Apaški 
dolini že kaj prometnih nezgod zaradi povečane hitrosti, kar mislim, da ni bilo nikjer možno 
zaslediti.« 

 
 
Župan je ugotovil, da se je udeležba na seji povečala na 20 članic in članov občinskega sveta, saj 
sta se seji pridružila še Ivan ZVER in Edvard TERŠEK, oba člana občinskega sveta. 
 
 
Karl MIR, član občinskega sveta, je postavil dve VPRAŠANJI in podal dve POBUDI: 
VPRAŠANJA: 

1. »Sprašujem občinsko upravo, kdaj bodo postavljene mejne table z nazivom Občina Gornja 
Radgona, kakor tudi ime kraja Očeslavci ob lokalni cesti z mejo Občine Radenci, katera že 
ima postavljene svoje občinske table in sicer ob lokalni cesti Melenjski Vrh - Očeslavci in 
Okoslavci - Očeslavci. Tu dajem poudarek kot predsednik Sveta Krajevne skupnosti Spodnji 
Ivanjci s tem, da je to lokalna cesta in na drugi strani ceste stojijo table občine Radenci, tako 
bi tudi bilo potrebno, da na naši strani stoji tabla Občina Gornja Radgona in tabla kraja 
Očeslavci. Tudi na krajevnih cestah bi se formalno lahko te zadeve po občini poenotile.« 

2. »Postavljam vprašanje občinskemu Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v občini 
Gornja Radgona in sicer, kako bo deloval na območju KS Spodnji Ivanjci, saj ni v tem svetu 
nobenega člana iz tega področja, da bi zastopal interese glede varnosti na omenjenem 
področju. Hkrati me zanima tudi delovanje na osnovnih šolah, kjer tudi ni vključen noben 
mentor. Hkrati pa se mi postavlja vprašanje, če je res potrebno, da iz mesta Gornja Radgona 
zastopa kar pet članov tega sveta. Statistika glede varnosti in okroženosti to ne prikazuje.« 

POBUDE: 

1. »Dajem pobudo in to ne prvič, da se za obnovo zaščitenega državnega objekta Negovski grad,  
naj na omenjene državne razpise vključijo tudi naša podjetja oziroma podjetniki iz naše 
občine. Zato bi bilo dobro, da se vključi tudi naša občina oziroma ustrezni resorji in tem 
podjetjem tudi pripomorejo, da pridobijo te razpise in hkrati tudi delo.« 

2. »Dajem pobudo oziroma želja krajanov KS Spodnji Ivanjci je, da se v omenjeno področje 
tudi poveže z kabelsko televizijo iz Gornje Radgone, saj do tega kraja vodijo že vsi optični 
kabli, katerih lastnik je trenutno Telekom. Prosil bi občinsko upravo, da skuša poiskati 
nekakšne rešitve, vse finančne stroške bi pokrili krajani sami.« 
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Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 

»Dal bi pobudo, ker me kot prometnika zelo moti naslednje. Če je v nedeljo kdo poslušal 
ministra za promet, ki je vsem Pomurcem krepko lagal v obraz, bi zato dal pobudo, da se v 
nočnih urah zapre cesta, ki povezuje Maribor in Mursko Soboto, na osnovi, ki jo je delala 
Murska Sobota. Kot član odbora v Ljubljani vam lahko povem, da letno manjka 30 – 35 milijard 
SIT, ter bo prišlo do rebalansa tega programa, zaradi česar bo avtocesta dokončana šele leta 
2013. Ljudje, ki ob teh cestah živijo si zaslužijo nočni počitek od 22. do 05. ure. Če bo potrebno 
pa naj občina toži državo, kot jo je župan MO Murska Sobota, Anton Slavic.« 
 

Župan je gospoda Gredarja pozval in mu predlagal, da se zaradi resnosti te zadeve, naslednji dan 
oglasi pri njemu na razgovor, da se ta zadeva resno pretehta. 

 
 Slavko LONČARIČ, član občinskega sveta, je povedal naslednje: 

»Glede teh tabel, ki označujejo občino so dejansko od občinske meje zamaknjene v notranjost 
občine celo 200 ali več metrov. Ker se drugod te table postavljajo tik ob meji, bo morala 
komisija, ki je odgovorna za te zadeve, to preveriti, da se te table postavijo čim bližje dejanski 
meji.«  

Glede vodovoda Kunova, je povedal, da je ta zadeva stara 20 let. Akcija je takrat tekla 10 let, 
ostali deli območja KS Negova so se tako pokrili. Za oddelek ob glavni cesti Negova proti 
Ivanjcem, mimo Kmečkega turizma Šinko, je projekt narejen in oddan, kar bi naj predstavljalo I. 
fazo. V II. fazi pa gre za pripravo projekta v notranjosti, ki pa ni določena. Z dobavo vode se 
porajajo različni problemi, ker PGD vodo privaža in jo spušča v studence, ta voda pa potem v 
določeni meri tudi odteka in je zelo motna ter traja tudi nekaj dni, da se zbistri. To zadevo bi 
bilo potrebno čim prej začeti učinkovito reševati. 
 
 
 
Ad. 5:    Odlok o proračunu Občine Gornja  Radgona za leto 2003 (prva obravnava) 
 
Obrazložitev Odloka o proračunu Občine Gornja  Radgona za leto 2003 (prva obravnava), je 
podala Darinka BODANEC, tajnik občine. Povedala je, da so način oblikovanja proračuna in 
osnovna pravila za sestavo proračuna določena v Zakonu o javnih financah, Zakonu o 
financiranju občin, Zakonu o lokalni samoupravi ter drugimi podzakonskimi akti. Izhodišče za 
pripravo proračuna je že leta 2001 posredovalo Ministrstvo RS za finance, z dopolnitvami pa v 
letu 2002. Globalni obseg proračunskih prihodkov v bilanci prihodkov za leto 2003 se načrtuje v 
višini 1.574.2 mio SIT, od tega so prihodki primerne porabe skupaj s finančno izravnavo 
predvideni v višini 1.149 mio SIT. Odhodki proračuna so prikazani na dva načina, po 
uporabnikih in po namenu v skladu z ekonomsko in funkcionalno klasifikacijo. Razdeljeni so na 
tekoče odhodke, tekoče transferje in investicijske odhodke in investicijske transferje, ter so v 
skupnem obsegu planirani v višini 1.613,4 mio SIT. Ker so prihodki nižji od načrtovanih 
odhodkov, je povedala, da se proračunski primanjkljaj predvideva v višini 42.532.000,00 SIT, ki 
se bo pokril iz sredstev na računu preteklega leta. V nadaljevanju je prisotne seznanila še s 
posameznimi postavkami iz predloga Odloka o proračunu občine Gornja Radgona za leto 2003 
in pregledom predvidenih investicij v proračunu za leto 2003. Občinskemu svetu je predlagala, 
da odlok o proračunu v prvi obravnavi sprejme, skupaj s planom dela režijskega obrata, planom 
vzdrževanja večstanovanjskih hiš, stanovanj in poslovnih prostorov, ki so v lasti Občine Gornja 
Radgona za leto 2003 v prvi obravnavi ter spremembe in dopolnitve programa prodaje stvarnega 
premoženja v prvi obravnavi. 
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Župan je ugotovil, da se je udeležba na seji povečala na 21 članic in članov občinskega sveta, saj 
se je seji pridružil še Vinko ROUS, član občinskega sveta, nato pa dal besedo predsednikom 
delovnih teles občinskega sveta, ki so predlog proračuna obravnavala, da podajo pripombe. 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o proračunu 
Občine Gornja Radgona za leto 2003 - prva obravnava, skupaj s planom dela režijskega obrata 
za leto 2003, planom vzdrževanja večstanovanjskih hiš, stanovanj in poslovnih prostorov, ki so 
v lasti Občine Gornja Radgona za leto 2003 in spremembami in dopolnitvami programa prodaje 
občinskega stvarnega premoženja za leto 2002/2003.  
Predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2003 – prva obravnava Odbor za 
proračun, finance in premoženjske zadeve v predlagani vsebini predlaga Občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem.«  
 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo se je seznanil z vsebino predloga Odloka o 
proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2003 - prva obravnava in ga predlaga Občinskemu 
svetu v obravnavo in sprejem.  
V času obravnave odloka, ki bo trajala do 27.03.2003, se bo odbor aktivno vključil v 
obravnavo.« 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, ki 
se glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti podpira predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za 
leto 2003 – prva obravnava s tem, da predlaga pripravljalcu proračuna, da se naj sredstva na 
področju družbenih dejavnosti porazdelijo in v največji možni meri uskladijo in povečajo na 
naslednjih postavkah: 

- Zdravstveni dom Gornja Radgona (nabava specialnega reševalnega vozila s funkcijo 
reanimacije) 

- Glasbena šola Gornja Radgona (nabava inštrumentov) 
- Vrtec Manka Golarja - Enota Apače (sanacija kuhinje v vrtcu Apače) 
- Pihalni orkester Gornja Radgona (dokončanje doma)« 

 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2003 – prva obravnava in predlaga 
Občinskemu svetu, da ga sprejme z naslednjimi predlogi: 
Ø sredstva v višini 20,0 mio SIT za nakup in opremljenost zemljišč v Industrijski coni so še 

vedno premajhna glede na interes gospodarstva  
Ø potrebno je zagotoviti finančna sredstva za nakup zemljišča za čistilno napravo (v Lisjakovi 

strugi) 
Ø za vzdrževanje  in zimsko službo na lokalnih, krajevnih cestah in mestnih ulicah bi bilo 

potrebno zagotoviti več sredstev predvsem glede na letošnjo zimo, ki je bila izjemno huda in 
je povzročila znatno škodo na cestiščih  

Ø v letošnjem letu je potrebno izdelati projektno dokumentacijo za izgradnjo vodovoda 
Kunova II in morda tudi Vratji Vrh. 

Ø pridobiti je potrebno projektno dokumentacijo za pločnik v naselju Črešnjevci med 
podjetjem Mura do trgovine Klasek in po možnosti do konca naselja Črešnjevci ob cesti 
Črešnjevci – Orehovci 
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Ø zagotoviti sredstva za projektno dokumentacijo za gradnjo Doma starejših občanov v Gornji 
Radgoni  

Ø resno pristopiti k dokončni razrešitvi plazov za katere so že izdelane geološke raziskave 
Ø pristopiti k sistemskemu načrtovanju za pripravo zemljišč za individualne gradnje 
Ø postavka ureditveni načrt Žepovci se združi s postavko projektna dokumentacija« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem sprejema predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona 
za leto 2003 – prva obravnava in predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi 
vsebini. 
Dodal je še naslednje pripombe: 
»Sredstva za kmetijstvo in turizem nosijo nekoliko višji indeks kot ostale postavke predvsem 
zato, ker so bila v prejšnjih letih bistveno manjša. Sredstva za pomoč kmetijski in turistični 
dejavnosti v občini so bila v lanskem letu nekoliko nižja, letošnja sredstva v višini 7 mio SIT, pa 
bi se naj porazdelila na osnovi pravilnika, ki se bo sprejemal na naslednji seji. Ker sta kmetijstvo 
in turizem pomembna gospodarska dejavnost, bi naj ta delež v proračunu dobival v prihodnje 
svojo lastno težo, da bi sredstva za kmetijstvo postopoma narasla vsaj na 1% občinskega letnega 
proračuna.« 
 
Župan je nato pozval člane občinskega sveta k razpravi. 
 
Karl MIR, član občinskega sveta, je povedal, da se zaveda, da v tej vreči več ni denarja. Povedal 
je, da so med pogovorom s predsedniki krajevnih skupnosti, dogovorili naslednje. V postavki za 
Državne in lokalne ceste ter prometno signalizacijo je predvideno 33,6 mio SIT, kar bi se lahko 
zmanjšalo za 7 mio SIT, ter se jih porazdelilo po krajevnih skupnostih. Krajevne skupnosti, 
zimske službe in javne poti pa imajo predvidenih 32 mio, od tega ima KS Sp. Ivanjci 2,096 mio 
SIT. Okvirno je obrazložil potrebe KS Sp. Ivanjci glede teh sredstev, ker so v letošnji zimi za 
zimsko službo porabili okrog 0,8 mio SIT in jim ostane še nekje 1,2 mio SIT. Ker še občina 
nima lastnega gramoza, sedaj stane en avto gramoza s prevozom iz Ljutomera okrog 40.000 
SIT. Če se potem pomnoži število kilometrov cest in število avtov, se vidi, da je to premala 
postavka za krajevne skupnosti. Ker zima ostaja, so začele ceste »cvesti«, kar pomeni, da bo 32 
mio za vzdrževanje krajevnih cest in zimske službe premalo. 
V režijskem obratu je zasledil gradnjo prečrpališča vodohram Negova, kjer je zagotovljenih 1,55 
mio SIT sredstev za selitev iz bloka. Ker ti ljudje imajo vodo, sosednja vas Kunova pa nima 
vode, ampak le I. fazo, bi se lahko s prečrpališčem še malo počakalo ter se teh 1,5 mio dalo za 
II. fazo priprave projektne dokumentacije za vas Kunova. 
Kot član Sveta Osnovne šole Negova, je povedal da je za investicije OŠ predvidenih 59 mio 
SIT, od tega 40 za OŠ Gornja Radgona, da od tega ostane še 19 mio SIT. Ker bo OŠ Negova 
pričela z devetletnim programom, v katerega bo vpeljala tudi 7 razred učencev, je nujno 
zagotoviti OŠ Negova vsaj 4 mio SIT za investicije. Ministrstvo za šolstvo, znanost in šport RS 
je razpisalo natečaj za sofinanciranje in urejanje računalniškega omrežja in vključitev v internet, 
ki je letos zadnji. Šola se je na ta natečaj prijavila in bila sprejeta, delež, ki ga mora šola v letu 
2003 zagotoviti pa je 700.000 SIT. Po oceni učiteljice, ki bo poučevala predmet naravoslovje, bi 
vsaj trenutno rabili nekje 3 mio SIT. To pomeni, da bi OŠ Negova za investicije v šolskem letu 
2003/2004 rabila okrog 4 mio SIT. 
Potem je še opisal tekoče stroške OŠ Negova, kjer je šola v letu 2002 porabila 4,48, iz proračuna 
je dobila 2,7, sedaj pa je primanjkljaj 1.248 mio SIT. Za letošnje leto je šola planirala 5,646 mio 
SIT, zato bi bilo pri tej postavki potrebno povečati sredstva, ker gre samo za tekoče stroške 
(energija in kurjava 1,8 mio, elektrika 1,53 mio, vodarina 324.000 SIT), kar so stroški šole, ki 
jih ne more nikakor drugače plačevati. 
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Glede investicij za ceste, je povedal, da so nekdaj vse krajevne skupnosti dobivale isti delež 
sredstev na prebivalca, ampak to ne drži, ker je KS Sp. Ivanjci v zadnjem obdobju 4 let dobila 
522 m cest, ostale KS pa so se lahko celo pogovarjale o kilometrih. Naj se v bodoče pri 
sprejemih proračunov upoštevajo tisti predlogi, ki jih podajo krajevne skupnosti.  
 
Slavko LONČARIČ, član občinskega sveta, je povedal, da se strinja s predlogi gospoda Mira, 
ker so zahteve upravičene. Povedal, je tudi, da se bi te prerazporeditve pri vodovodu lahko 
naredile. Povedal je, da je potrebno vključiti v odkup tudi zemljišče v Negovi, za stanovanjsko 
komunalno-obrtno dejavnost, ker gre za potrebe obrtne dejavnosti v Negovi. Glede hude 
letošnje zime je povedal, da so stroški zimske službe večji, zato krajevnim skupnostim ne bo 
ostalo več sredstev za realizacije programov. Negova ima največ makadamskih cest, zato so tam 
tudi stroški zelo veliki, tereni so hriboviti, zaradi odmaknjenosti pa so tudi stroški prevoza 
gramoza večji. 
 
Andrej RITLOP, član občinskega sveta, je povedal, da je proračun takšen kot pač je. 
Problematika, ki so jo obravnavale krajevne skupnosti, so objektivne potrebe in ne želje, kar 
predstavniki krajevnih skupnosti tudi izkazujejo. Ko pogledamo postavke proračuna, se vidi da 
se širi socialna sfera (šport, nadstandard šolstva, nadstandard vzgoje in izobraževanja, 
nadstandard v kulturi), katerih se nobeden ne želi lotiti. Proračun, z vsemi v tem letu zapadlimi 
obveznostmi, je izredno siromašen, ker so potrebe ogromne in vedno večje. Sklicati bi bilo 
potrebno vse predstavnike iz občine, vse strokovnjake, ki pokrivajo posamezna področja, da se 
dogovorijo, kaj so realne potrebe, ki jih zahteva zakonodaja, ne pa več kot to zahteva zakon.  
 
Vilijem ŽUNKOVIČ, član občinskega sveta, je v imenu Sveta KS Apače, podal naslednje 
pripombe: 
Ø SOFINANCIRANJE CEST  

4204 Novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije 
V proračunu je potrebno zagotoviti sredstva za modernizacijo JP 604150 in 604230 Žepovci 
travniki - Črnci grad, dolžine 3000 m, širine 4 m. Navedena javna pot je bila v Programu 
obnovitvenih del na občinskih cestah za obdobje 1999 -2005. Planirana izvedba je bila v letu 
2001, vendar do danes ni bila realizirana. Navedena javna pot je povezovalnega pomena, saj 
povezuje naselji Žepovci in Črnci z regionalno cesto. Uporablja se za prevoze šolskega 
avtobusa in za potrebe obdelovanja njivskih kompleksov Kmetijstva Črnci in krajanov. 
Ravno tako je javna pot edini dostop pri spravilu kmetijskih pridelkov iz tega območja. Ker 
je del navedene javne poti v dolžini 2500 m bil moderniziran že leta 1987, je potrebno 
zadevo zaključiti tako, da bo postala v celoti modernizirana. Kot tako bo potem možno 
vzdrževati na ustrezen način, da bo zagotovljena normalna prevoznost, predvsem šolskega 
avtobusa, ki je dosedaj imel težave pri zagotavljanju normalnega, varnega prevoza otrok 
šolarjev, posebno v zimskem času, saj z gramozne poti ni bilo možno plužiti sneg, da ga del 
ne bi ostajal na cestišču. Ker se gramozne poti ne sme tretirati s posipancem in soljo, je 
poledenelost predstavljala resno nevarnost za uporabnike poti. Ko bo cesta asfaltirana, bo ta 
problem odpadel, zato pričakujejo, da bo ta cesta tudi v tem določenem času realizirana. 

Ø OSKRBA Z VODO 
4204   Novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije -  420402 Vodovarstveni rezervat Segovci 
V proračunu je potrebno zagotoviti sredstva, da bo uporabnikom vode iz občinskega 
vodovoda zagotovljena preskrba z zdravo pitno vodo, v skladu z Pravilnikom o zdravstveni 
ustreznosti pitne vode (Uradni list RS, št. 46/97, 54/98, 7/00) in Zakona o zdravstveni 
ustreznosti živil in izdelkov ter snovi, ki prihajajo v stik z živili (Uradni list RS, št. 52/00). 
Načrtovati in zagotoviti je potrebno sredstva za celotno izvedbo dolgoročnih in kratkoročnih 
ukrepov za zagotovitev zdrave pitne vode v črpališču Segovci (dokument občine št. 751/96-
3/DK, z dne 26.6.1996). 

Ø Glede proračuna je potem še povedal, da bi se moral proračun sestavljati tako, da bi se 
pridobile informacije glede stvari, ki jih je potrebno narediti od zunaj. Zdaj se je zmeraj 
izhajalo iz centra navzven, ter je perferija ostala skoraj zmeraj praznih rok. Zaradi tega so 
slabe ceste, slabi asfalti, slaba kompletna infrastruktura, v centru pa je vseeno boljše. V 
prihodnje pričakuje od gospoda župana in njegovih služb, da bo princip in pristop k 
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proračunu drugačen ter bo sklical vse krajevne skupnosti, da se pravilno pristopi in bo 
proračun za vse dobro razumljiv. 

 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je povedal, da proračun ni naravnan v gospodarskem 
smislu. Proračun bi moral biti naravnan za sanacije občine. Pred pol leta, ko je bila največja 
volilna kampanja, so bili vsi polni Občine Benedikt, v kateri s 400 mio proračuna dela 5 ljudi, 
pri nas s štirikrat večjim proračunom pa dela skoraj 40 ljudi. Občina Gornja Radgona ni 
osemkrat večja in bogatejša, da bi si lahko to privoščila. Potem je opisal še dela in naloge 
občinske uprave ter povprečne plače. Občina je v zadnjih desetih letih izgubila precej delovnih 
mest, občinska uprava pa ravno nasprotno, zato bo moral župan narediti carski rez. 
Predlagal je, da se iz proračuna zagotovi 13 mio SIT za nabavo specialnega reševalnega vozila 
za Zdravstveni dom Gornja Radgona. Ta postavka bo se morala najti, skupaj z ostalima 
občinama. 
 
Župan je potem zaključil razpravo ter na kratko podal svoje razmišljanje glede proračuna. 
Povedal je, da je material razumljiv in v pravi obliki ,ter da je bilo vloženo veliko dela in truda, 
da je proračun sestavljen v takšni vsebini in obliki za prvo obravnavo. Zahvalil se je vsem 
odborom, podžupanoma, predsedniku Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve in 
gospe Bodanec, ki so na tem proračunu delali že mesec dni. Povedal je, da je proračun le v enem 
promilu usmerjen gospodarsko, kar je premalo, ker se tudi na državnem nivoju proračun usmerja 
gospodarsko v tiste sfere, ki bi naj dolgoročno prinašale več izplena, več delovnih mest itd.. 
Tendenca vseh pravilno usmerjenih proračunov je v tem, da se drži nazaj družbene dejavnosti, 
tudi krajevne skupnosti in drugo, da bo to spodbuda gospodarstvu, da se pride do novih delovnih 
mest in razvoja. Ne gre za vlaganje v gospodarstvo iz strani občine, ampak za zagotavljanje 
razvojnih možnosti, da se začnejo te zadeve pospešeno razvijati. Proračun v investicijskem delu 
pomeni 562 mio SIT, iz lanskega leta pa so prenesene terjatve za 300 mio SIT (stanovanjski 
blok Trate, OŠ Apače, kredit za KS Negovo), še v letu 2004 bo potrebno plačati prenesene 
terjatve v višini 150 mio SIT, kar pomeni, da za investicije ni veliko na razpolago. Povedal je, 
da je vesel vsakega predloga, katere se bo tudi strokovno pretehtalo in vložilo veliko truda, da se 
bo nekaterim predlogom tudi ugodilo, nekaterim pa tudi ne. Povedal je, da občino čakajo 
likvidnostne težave, katere se bodo prebrodile in se bo zato skušalo na drugih segmentih te 
stvari nadoknaditi, da bo prišlo do primerne porabe in primernega dobrega življenja vseh skupaj.  
 
Župan je nato zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 
prisotnih) sprejeli naslednji 

 
S K L E P   št. 18: 

 
1. Občinski svet sprejema predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 

2003 – prva obravnava. Obravnava odloka o proračunu traja do vključno 27.03.2003. 
2. Občinski svet sprejema plan dela režijskega obrata za leto 2003 v prvi obravnavi. 
3. Občinski svet sprejema plan vzdrževanja večstanovanjskih hiš, stanovanj in poslovnih 

prostorov, ki so v lasti Občine Gornja Radgona za leto 2003 v prvi obravnavi. 
4. Občinski svet sprejema spremembe in dopolnitve programa prodaje stvarnega 

premoženja Občine Gornja Radgona, sprejetega v letu 2002 v predvideni vrednosti 
34,7 mio SIT. 
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Ad. 6:    Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
   zemljišča 

 
Obrazložitev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča (skrajšani postopek) je podal Dragan KUJUNDŽIČ, vodja Oddelka za varstvo okolja 
in urejanje prostora ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Povedal je, da gre za 
majhne spremembe, ki jih je potem opisal. V sedaj veljavnem Odloku o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča je določeno, da fizične osebe plačujejo nadomestilo v trimesečnih enakih 
obrokih, ki zapadejo v plačilo vsakega prvega v  trimesečju, plačani pa morajo biti v 30 dneh po 
zapadlosti. Če je višina letnega nadomestila pri fizičnih osebah do 5.000 SIT se nadomestilo 
plača v enkratnem znesku, ki zapade v plačilo 15.07., plačano pa mora biti v 30 dneh po 
zapadlosti. Povprečna višina nadomestila, ki ga plačujejo fizične osebe znaša 5.352 SIT tako, da 
znaša višina posameznega povprečnega obroka le 1.338,00 SIT. Izdaja odločb, plačevanje 
posameznih zneskov in sama poznejša izterjava tako odmerjenih obrokov povzroča pri 
zavezancih in davčnem organu precejšnje težave. Z predlagano spremembo odloka se bo 
izvajanje odločb in plačevanje odmerjenega nadomestila poenostavilo in bo tudi postalo bolj 
učinkovito. Občinskemu svetu je nato predlagal, da sprejmejo spremembo odloka po skrajšanem 
postopku. 
  
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 
 

S K L E P   št. 19: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Gornja 
Radgona – skrajšani postopek.  
 
 
 
Ad. 7:     Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o merilih in kriterijih za 

   sofinanciranje letnih programov športa v občini Gornja Radgona 
 
Obrazložitev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o merilih in kriterijih za 
sofinanciranje letnih programov športa v občini Gornja Radgona je podala Janja BRUMEN, 
strokovna sodelavka na Oddelku za družbene dejavnosti in gospodarstvo v občinski upravi. 
Povedala je, da je Inšpektorat RS za šolstvo in šport opravil redni inšpekcijski nadzor in je 
preveril usklajenost Pravilnika o merilih za sofinanciranje letnih programov športa v občini 
Gornja Radgona z Zakonom o športu in Nacionalnim programom športa. V pravilniku so bile 
ugotovljene določene neusklajenosti in pomanjkljivosti, ki jih je potrebno odpraviti in dokaz o 
odpravi posredovati do 31.3.2003. Predložena vsebina Pravilnika o spremembah Pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah pravilnika o merilih za sofinanciranje letnih programov športa v 
občini Gornja Radgona je bila dne 7.11.2002 usklajena z  Inšpektoratom RS za šolstvo in šport.  
Skladno z ugotovitvami, pripombami in predlogi se tako spreminjajo naslednji členi, katere je v 
nadaljevanju tudi naštela in opisala. Po daljši obrazložitvi je občinskemu svetu predlagala, da ta 
pravilnik o spremembah in dopolnitvah obravnava in sprejme.  
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 20: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o merilih za sofinanciranje letnih programov športa v občini Gornja Radgona.  
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Ad. 8:     Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov 
   društev na področju ljubiteljske kulture v občini Gornja Radgona 

 
Obrazložitev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravilnika o sofinanciranju programov 
društev na področju ljubiteljske kulture v občini Gornja Radgona je podala Darja REMSKO, 
vodja Oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo v občinski upravi. Povedala je, da se 
predlaga majhna sprememba v 3. členu pravilnika, kjer se je dodal še dodaten pogoj, da mora 
društvo oz. skupina obvezno najmanj enoletno aktivno delovati. Občinskemu svetu je po 
obrazložitvi predlagala, da ta pravilnik o spremembah in dopolnitvah obravnava in sprejme. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato z večino opredeljenih glasov (21 
prisotnih – 20 ZA, 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 21: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
pravilnika o sofinanciranju programov društev na področju ljubiteljske kulture v občini 
Gornja Radgona. 
 
 
 
Ad. 9:   Pravilnik o spremembah Pravilnika o merilih in kriterijih za sofinanciranje 

  izvedbe programov na področju socialnega in zdravstvenega varstva v občini 
    Gornja Radgona 
 
Obrazložitev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravilnika o sofinanciranju programov 
društev na področju ljubiteljske kulture v občini Gornja Radgona je podala Darja REMSKO, 
vodja Oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo v občinski upravi. Povedala je, da se v 
pravilniku predlagajo tri spremembe, katere je potem naštela in opisala. Občinskemu svetu je po 
obrazložitvi predlagala, da ta pravilnik o spremembah in dopolnitvah obravnava in sprejme. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 22: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Pravilnik o spremembah pravilnika o 
merilih in kriterijih za sofinanciranje izvedbe programov na področju socialnega in 
zdravstvenega varstva v občini Gornja Radgona. 
 
 
 
 
Ad. 10:   Sklep o določitvi cene storitve Osebne pomoči 
 
Obrazložitev Sklepa o določitvi cene storitve Osebne pomoči je podala Janja BRUMEN, 
strokovna sodelavka na Oddelku za družbene dejavnosti in gospodarstvo v občinski upravi. 
Povedala je, da je Center za socialno delo Gornja Radgona posredoval predlog cene storitve 
osebne pomoči, ki jo je oblikoval v skladu s Pravilnikom o metodologiji za oblikovanje cen 
socialno varstvenih storitev. Opisala je metodologijo in upoštevane elemente ter po obrazložitvi 
občinskemu svetu predlagala, da ta predlog sklepa obravnava in sprejme.  
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Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (20 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 23: 
 
1. Cena storitve osebne pomoči se določi v višini 404.177,00 SIT mesečno.  
2. Cena storitve velja od dneva sprejetja na občinskem svetu in se uporablja od 

01.01.2003. 
 
 
Ad. 11:   Sklep o ceni storitve Pomoč družini na domu 
 
Obrazložitev Sklepa o ceni storitve Pomoč družini na domu je podala Janja BRUMEN, 
strokovna sodelavka na Oddelku za družbene dejavnosti in gospodarstvo v občinski upravi. 
Povedala je, da je Center za socialno delo Gornja Radgona posredoval predlog cene storitve 
Pomoč družini na domu ter potem opisala metodologijo oblikovanja cene. Opisala je cene 
stroškov in subvencij ter po obrazložitvi občinskemu svetu predlagala, da ta predlog sklepa 
obravnava in sprejme.   
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 24: 
 
1.  Skupna cena storitve pomoč družini na domu znaša 2.850,00 SIT na uro: 
Ø Subvencija občine za stroške vodenja znaša 302.141,00 SIT mesečno in se krije od 

01.01.2003. 
Ø Cena storitve Pomoč družini na domu se določi v višini 1.641,00 SIT na uro, od tega 

znašajo stroški dela 1.363,00 SIT, stroški materiala in storitev, amortizacije in 
investicijskega vzdrževanja pa 278,00 SIT, velja od dneva sprejetja na Občinskem 
svetu in se uporablja od 01.03.2003.  

2.  Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.  
 
 
 
Sledil je 20-minutni odmor, ki ga je ob 15.55 odredil župan.  Seja se je nadaljevala ob 16.15 uri.  
Župan je preveril prisotnost članov in članic občinskega sveta in ugotovil, da je na seji trenutno 
prisotnih 19 članic in članov občinskega sveta.  
 
 
 
Ad. 12:   Sklep o povprečni gradbeni ceni in povprečnih stroških komunalnega urejanja 

    stavbnih zemljišč v občini Gornja Radgona za leto 2003 
 
Obrazložitev Sklepa o povprečni gradbeni ceni in povprečnih stroških komunalnega urejanja 
stavbnih zemljišč v občini Gornja Radgona za leto 2003 je podal Andrej SUBAŠIČ, strokovni 
sodelavec na Oddelku za varstvo okolja in urejanje prostora ter komunalno infrastrukturo v 
občinski upravi. Povedal je, da predloženi sklep določa povprečno gradbeno ceno, povprečne 
stroške komunalnega urejanja stavbnih zemljišč in vrednost stavbnih zemljišč na območju 
Občine Gornja Radgona za leto 2003 (na dan 31.12.2002). Predlagana povprečna gradbena cena 
za leto 2003 znaša 143.200,00 SIT, ter je ena izmed osnov za izračun komunalnega prispevka, 
predstavlja pa tudi izhodišče pri cenitvah nepremičnin, kot so nezazidana in zazidana stavbna 



 13

zemljišča ter stavbni objekti. Po obrazložitvi je občinskemu svetu predlagal, da obravnavani 
sklep sprejme.  
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 25: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Sklep o povprečni gradbeni ceni in 
povprečnih stroških komunalnega urejanja stavbnih zemljišč v občini Gornja Radgona za 
leto 2003. 
 
 
Ad. 13:   Sklep o podaljšanju začasnega financiranja Občine Gornja Radgona 
 
Obrazložitev Sklepa o podaljšanju začasnega financiranja Občine Gornja Radgona, je podala 
Darinka BODANEC, tajnik občine. Povedala je, da če proračun ni sprejet pred začetkom leta na 
katero se nanaša, je potrebno zagotoviti začasno financiranje občine. Zato je župan v skladu z 
določili 32. in 33. člena Zakona o javnih financah, dne 20.12.2002 sprejel Sklep o začasnem 
financiranju občine v letu 2003, ki lahko traja največ tri mesece in je bil objavljen v Uradnem 
listu RS, št. 117/02, o sprejetem sklepu pa so bili pismeno obveščeni vsi člani občinskega sveta 
dne 23.12.2002. Po preteku treh mesecev začasnega financiranja, če proračun še vedno ni 
sprejet, se začasno financiranje lahko podaljša s sklepom občinskega sveta na predlog župana. 
Glede na to, da je financiranje funkcij lokalne skupnosti potrebno, je predlagala, da občinski 
svet sprejme sklep o podaljšanju začasnega financiranja od 01.04.2003 dalje, do sprejetja 
proračuna za leto 2003.  
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 26: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Sklep o podaljšanju začasnega 
financiranja Občine Gornja Radgona v letu 2003. 
 
 
 
Ad. 14:   Program dela občinskega sveta in občinske uprave v letu 2003 
 
Obrazložitev Programa dela občinskega sveta in občinske uprave v letu 2003, je podala Darinka 
BODANEC, tajnik občine. Povedala je, da je program razdeljen na dva dela, normativne akte in 
druge pomembne zadeve, katere se morajo obravnavati na občinskem svetu. Potem je 
predlagala, da se predlog programa dela dopolni s predlogi posameznih odborov ter podanim 
predlogom Sveta Krajevne skupnosti Apače. Po obrazložitvi je predlagala, da občinski svet 
predloženi program dela obravnava in po potrebi dopolni.  
 
Mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je naslednje:  
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo se je seznanil z vsebino predloga Programa dela 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona in Občinske uprave v letu 2003 in ga predlaga 
Občinskemu svetu v obravnavo in sprejem, s predlogom, da se pri normativnih aktih doda 
Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o komunalnih taksah v Občini Gornja Radgona.«  
 
Mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je naslednje:  
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»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe sprejema predlog 
Programa dela občinskega sveta Občine Gornja Radgona in občinske uprave v letu 2003 in ga 
predlaga Občinskemu svetu v obravnavo in sprejem, s predlogom, da se pri Drugih 
pomembnejših zadevah, katere se morajo obravnavati na Občinskem svetu dodajo Poročila o 
izvajanju dela Režijskega obrata,  Poročila o izvajanju dela koncesionarjev Letnik 
Saubermacher in  Urejanje in vzdrževanje okolja, Ivan Vrbnjak s.p. ter  Poročilo o izvajanju 
javnih del v občini.« 
 
Mnenje Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve je naslednje:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve sprejema predlog Programa dela 
Občinskega sveta in občinske uprave v letu 2003  in ga predlaga Občinskemu svetu v obravnavo 
in sprejem z dopolnitvijo, da se v Polletnem poročilu župana o realizaciji proračuna za leto 2003 
dodajo: 
Ø Poročilo o izvajanju dela Režijskega obrata Občine Gornja Radgona 
Ø Poročilo o izvajanju dela podjetja Pogrebništvo, Urejanje okolja, Ivan Vrbnjak s.p., 

Lomanoše 12, Gornja Radgona 
Ø Poročilo o izvajanju dela Cestnega podjetja Murska Sobota, Lendavska ulica 64, Murska 

Sobota 
Ø Poročilo o izvajanju dela odvoza odpadkov Letnik-Saubermacher d.o.o. Lenart « 
 
Mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem je naslednje:  
»Odbor za kmetijstvo in turizem sprejema predlog Programa dela Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona in Občinske uprave v letu 2003 in ga posreduje Občinskemu svetu v obravnavo 
in sprejem z pobudo, da Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora ter komunalno infrastrukturo 
prouči Odlok o prostorsko ureditvenih pogojih za območje občine Gornja Radgona (Uradni list 
RS, št. 92/99) ter pripravi eventualni predlog za spremembo odloka.«  
 
Mnenje Odbora za družbene dejavnosti je naslednje:  
»Odbor za družbene dejavnosti sprejema predlog Programa dela občinskega sveta in občinske 
uprave v letu 2003 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Predlog Sveta Krajevne skupnosti Apače je naslednji: 
»Predlagamo obravnavo sprememb Odloka o določitvi števila članov sveta krajevnih skupnosti 
ter volilnih enot za volitve članov svetov krajevnih skupnosti Občine Gornja Radgona (Uradni 
list RS, št. 26/96). Dopolniti bi bilo potrebno 3. člen zgoraj citiranega odloka in sicer tako, da bi 
postale vse vasi samostojne volilne enote. Na tak način bi zagotovili, da bi bil izvoljen 
predstavnik iz vsake vasi v svet Krajevne skupnosti.« 
 
Župan je nato odprl razpravo. 
 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je kot predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe ponovno podal predloge, kot izhajajo iz mnenj in 
predlogov odbora.  
 
Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 prisotnih) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 27: 
 
Občinski svet sprejema Program dela občinskega sveta in občinske uprave v letu 2003 s 
predlaganimi spremembami in dopolnitvami.  
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Ad. 15:   Predlog za imenovanje Občinske volilne komisije Gornja Radgona 
 
Obrazložitev predloga za imenovanje Občinske volilne komisije Gornja Radgona, je podal 
Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Povedal je, 
da je Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja je na svoji 2. seji, dne 17.02.2003 
uskladila predlog za člane Občinske volilne komisije Gornja Radgona in predlagal občinskemu 
svetu, da predloženi predlog obravnava in sprejme.  
 
Župan je nato odprl razpravo. 
 
Karl MIR, član občinskega sveta, je dal pripombo, da za člana občinske volilne komisije ni 
predlagan nobeden član iz druge volilne enote, kar bi bilo primerno. 
 
Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino (21 prisotnih – 
19 ZA, 1 PROTI)  sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 28: 
 
1. V občinsko volilno komisijo Gornja Radgona se imenujejo: 
Ø Branko BORKO, stanujoč Janžev Vrh 94, Radenci - predsednik komisije 
Ø Danica DVANAJŠČEK, stanujoča Porabska ulica 4, Gornja Radgona - namestnica 

predsednika komisije 
Ø Jože ZLATNIK, stanujoč Simoničev breg 1, Gornja Radgona - član komisije 
Ø Jože LEBAR, stanujoč Zgornje Konjišče, Apače - namestnik člana 
Ø Janko KRALJ, stanujoč Črešnjevci 81/a, Gornja Radgona - član komisije 
Ø Viktorija SLUGA, stanujoča Panonska ulica 18, Gornja Radgona - namestnica 

člana 
Ø Tatjana PETEK, stanujoča Črešnjevci 131, Gornja Radgona - članica komisije 
Ø Srečko HVALEC, stanujoč Panonska 31, Gornja Radgona - namestnik člana. 

2. Mandatna doba Občinske volilne komisije traja 4 leta.  
3. Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati petnajsti dan 

po objavi.  
 
 
Ad. 16:   Predlog za imenovanje Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona 
 
Obrazložitev predloga za imenovanje Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona, je podal 
Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Povedal je, 
da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja vložila veliko truda in je na svoji 
2. seji, dne 17.02.2003 uskladila predlog za člane Nadzornega odbora in predlaga Občinskemu 
svetu občine Gornja Radgona, da predloženi predlog obravnava in sprejme. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 29: 
 
1. Imenuje se Nadzorni odbor Občine Gornja Radgona v sestavi:  
Ø Rado VINDIŠ, stanujoč Orehovski Vrh, Gornja Radgona 
Ø Avguština ŠPANBAUER, stanujoča Norički Vrh, Gornja Radgona 
Ø dr. Rudolf ŠTELCER, stanujoč Polička cesta 2, Gornja Radgona 
Ø Brigita KOČAR SENEKOVIČ, stanujoča Plitvica 6, Apače 
Ø Amalija NOVAK,  stanujoča Apače 26, Apače 
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2. Predsednika Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona izvoli Nadzorni odbor izmed 
imenovanih članov na prvi seji.  

3. Pristojnosti Nadzornega odbora so določene v Zakonu o lokalni samoupravi in Statutu 
Občine Gornja Radgona. 

 
 
Ad. 17:   Koledar prireditev v Občini Gornja Radgona v letu 2003 
 
Obrazložitev Koledarja prireditev v Občini Gornja Radgona v letu 2003, je podal Dušan 
ZAGORC, podžupan Občine Gornja Radgona. Povedal je, da je pri izdelavi koledarja sodeloval 
turistično informativni center, zavod za turizem in komisija za prireditve. Postopek za izdelavo 
se je pričel že novembra 2002. Iz tega koledarja je izvzet B dodatek, ki zajema prireditve 
domačih skupin izven občine ali izven države. Velik poudarek se daje državnim praznikom in 
občinskemu prazniku, potem so pomembne še tradicionalne prireditve, prireditve območnega in 
medobmočnega značaja ter ostale prireditve. Povedal je, da je v prvi obravnavi proračuna za vse 
te prireditve predvideno 9,65 mio SIT sredstev, katera bo komisija za prireditve po sprejetju 
proračuna razdelila. V nadaljevanju je še naštel in izpostavil posamezne pomembnejše prireditve 
ter predlagal občinskemu svetu, da koledar prireditev sprejme. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št. 30: 
 
Občinski svet sprejema Koledar prireditev v Občini Gornja Radgona v letu 2003 v 
predloženi vsebini. 
 
 
 
Ad. 18:   Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članov in članic občinskega sveta 
 
Župan je povedal, da je bil v kontekstu te točke, v gradivu posredovan Odgovor na vprašanji 
občinskega svetnika g. Zvonimira KLEMENČIČA. Potem je podal odgovor na tretje vprašanje 
glede časovne in planske strategije izpolnjevanja volilnih obljub in reševanja problemov. 
Povedal je, da so v tem mandatu v radgonski občini te stvari drugačne kot prej in so v tem 
občinskem svetu vse stranke med seboj partnerji. Povedal je, da je v 90 odstotkih sprejel 
programe dela vseh strank, kar je tudi z veseljem naredil. Povedal je, da se vsi problemi in ideje, 
ki jih imajo posamezniki, prenesejo podžupanoma, katera imata nalogo in dolžnost, da vse te 
ideje in probleme na skupnih kolegijih izneseta in se potem skušajo skupaj obdelati. Omenil je, 
da z veseljem pričakuje tudi vse druge osebne pripombe, ter da se veliko izmed danih obljub v 
tem trenutku že znotraj tega proračuna rešuje.     
 
 
 
Ad. 19:   Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
 
RRA Mura Murska Sobota 
Povedal je, da je ta agencija regijski center, ki obdeluje vse te razvojne programe v Pomurju. 
Omenil je sestanek z direktorjem Danilom Krapcem pri županu v Gornji Radgoni in teden 
kasneje pri njih v Murski Soboti. Pogovarjali so se o kratkoročnih in dolgoročnih razvojnih 
projektih, ter so ugotovili, da do zdaj še teh zadev občina nima urejenih. Kratkoročni projekti so 
tisti, ki silijo k prijavam na različne, skoraj vsakodnevne razpise, dolgoročni pa isti, ki 
zavzemajo vizijo razvoja občine na vseh segmentih in bi naj segali od 5 do 20 let naprej, kar je 
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osnovna vizija, ki jo mora vnaprej imeti začrtano vsaka občina. Vse prijave, ki se tičejo EU 
sredstev za leta 2003-2006, se morajo oddati naslednji mesec, čez dobrih 15 dni. Povedal je, da 
ima dobre sodelavce, ki se na te stvari spoznajo in so poskrbeli, da se je občina prijavila na tri 
projekte. Omenil je projekt glede industrijske cone Gornja Radgona, ki se bo imenovala 
industrijska cona Boračeva-Mele, kar pomeni, da se bo v primeru verifikacije programa, doseglo 
sofinanciranje komunalne ureditve industrijske cone v višini 75% vloženega denarja. Drugi 
razpis je razvoj celotne Apaške doline v turističnem smislu. Tretji projekt pa je izgradnja čistilne 
naprave, za katerega ni siguren, če bo uspel, ker parametri niso več pravi zaradi selitve MIR 
Gornja Radgona d.d.. Med pogovorom so se dogovarjali tudi o financiranju strokovne skupine 
treh sposobnih domačih ljudi, ki bi jih leto dni financirala RRA Mura, delali pa bi na radgonski 
občini in bi se ukvarjali samo z razvojnimi projekti kratkoročnega in dolgoročnega značaja. 
Poleg razpisov EU sredstev je omenil še druge razpise, kot so PHARE program, medmejno 
sodelovanje ter domači državni razpisi.   
 
Sestanek s predsedniki svetov krajevnih skupnosti 
Sestanka so se udeležili vsi predsedniki skupaj s tajniki, razpravljali pa so o različnih problemih, 
od cestne infrastrukture naprej. Povedal je, da s tem sestankom ni bil najbolj zadovoljen, ker se 
v krajevnih skupnostih dogajajo stvari, kot se ne bi smele in se ne obnašajo kot dobri gospodarji 
ampak celo razsipniško. Povedal je, da se bo v kratkem ustanovil svet predsednikov krajevnih 
skupnosti, kjer se bodo dogovarjali in uskladili, da bodo povsod imeli iste zneske sejnin, ter se 
bo gramoz nabavljal tam, kjer je najcenejši. Za vse krajevne skupnosti se bo pripravila ena 
pogodba za dobavitelja gramoza, isto se bo uredilo za izvajanje zimske službe, da se bo začelo 
po krajevnih skupnostih gospodarno ravnati.    
 
Sestanek z direktorji pomembnejših firm 
Omenil je sestanek, ki ga je sklical, z direktorji 11 večjih firm iz radgonske občine, ki je bil v 
sejni sobi direktorja Radgonskih goric d.d., gospoda Franca Škrobarja. Tematika razgovora je 
bila razmišljanje o gospodarskem razvoju občine, plani dodatnega zaposlovanja, gledanje na 
občino in bodoče vizije. Na tem razgovoru je dobil sliko o tem kako gospodarstvo v občini diha. 
Na sestanku je zaprosil direktorje, da naj skušajo mladim visoko izobraženim kadrom omogočiti 
opravljanje pripravništva. Ker se za šport, kulturne in humanitarne stvari dolgoročno ne bo 
namenjalo veliko sredstev je direktorje tudi zaprosil, da skušajo v tem segmentu sodelovati kot 
sponzorji. Doživel je tragedijo, ko so mu dali vedeti, da klima v zadnjih letih ni bila naklonjena 
gospodarstvu, da bi se le to širilo, zato je na račun tega pred leti propadlo 300 delovnih mest, ker 
so večja podjetja svoje obrate prenesla v druge občine v Sloveniji (Reflex, Arcont, Inglar). 
 
Sestanek z župani sosednjih občin 
Povedal je, da so na sestanku bili vsi župani občin od Šentilja do Razkrižja, iz desne strani reke 
Mure. Tematika razgovora je zajemala problematiko pitne vode, čezmejno sodelovanje in drugo 
aktualno problematiko. Glede problematike pitne vode in vodovodnih omrežij je povedal, da 
levi in desni breg reke Mure nimata nobene povezave med seboj. Če gre občina sama v 
izgradnjo vodovodnega omrežja mora stroške nositi sama, če pa se pri tem poveže več občin 
skupaj, pa je to regijskega značaja, ter se tako lahko lažje prijavi tudi na različne razpise. Na 
desni strani reke Mure je za te zadeve zadolžena razvojna agencija iz Ljutomera, ki že nekaj 
časa pripravlja vse projekte za razpise na državnem nivoju. Zdaj so se k temu projektu priklopile 
tudi Občina Gornja Radgona, Občina Radenci in Občina Sv.Jurij ob Ščavnici. Glede čezmejnega 
sodelovanja je poudaril povezovanje z Avstrijo, ter posebno na novoustanovljeno delovno 
skupino treh županov, ki bodo pripravili osnovne predpostavke za sodelovanje s sosednjo 
Avstrijo na regijskem nivoju.  
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Obisk župana občine Bad Radkersburg 
Povedal je, da se z županom občine Bad Radkersburg, skoraj vsak teden enkrat srečata ter da oni 
gledajo na povezovanje in sodelovanje skoraj popolnoma isto. Gre za povezovanje na 
turističnem, kulturnem in športnem področju, ki se ga je treba lotiti projektno. Ustanovila bi se 
mednarodno mešana komisija mesta Bad Radkersburg in Gornje Radgone, v kateri bi bilo iz 
vsake države po pet ljudi, ki se na določena področja spoznajo, da se bodo skupaj zadale 
določene naloge, kot so ureditev starega dela mesta z gradom in prireditev »Meja na reki«. 
Omenil je predlog avstrijskih kolegov, ki so predlagali obisk Nove Gorice, da se tam ogleda 
način sodelovanja italijanske in slovenske Nove Gorice.  
Povedal je, da je povpraševanje po lokacijah v Gornji Radgoni veliko, ker bi ljudje radi gradili 
trgovine, gostilne, turistične lokale ter drugo.  
 
Obisk delegacije Gasilske zveze Gornja Radgona 
Povedal je, da je gasilce za dobro delo pohvalil, naložil pa jim je tudi dodatno delo, ker se na 
izobraževanju v gasilskih vrstah dela premalo. Strokovnjaki so ocenili, da se občane za ravnanje 
v nujnih primerih premalo izobražuje.  
 
Industrijska cona Gornja Radgona 
Povedal je, da je direktorje seznanil s tem, da je radgonska industrijska cona odprta. Isto velja za 
industrijsko cono Lina, kjer še ni vse zasedeno in industrijsko cono Segovci. Povedal je, da 
povsod imajo industrijske cone, iščejo pa se seveda najcenejše cone s komunalno opremljenimi 
parcelami, zato bo potrebno začeti z majhnimi koraki in iti vsako leto korak naprej. 
 
Sodelovanje z Upravno enoto Gornja Radgona 
Zahvalil se je načelniku upravne enote, Marjanu Potisku, za dobro sodelovanje in medsebojno 
pomoč pri raznih razgovorih in sestankih.  
 
Kadrovske spremembe v občinski upravi 
Povedal je, da se kadrovske spremembe za občinsko upravo pripravljajo, ampak se z ljudmi ne 
ravna tako, da bi jih vrgli na cesto. Potrebno je ugotoviti kdo pridno, uspešno in zagnano dela, 
ter svoje naloge opravlja dobro in pozitivno. Tistim, ki dobro delajo se ne more nič zgoditi, s 
tistimi, ki pa delo opravljajo slabo, neresno in ne zavzeto, pa se bo pogovarjalo drugače. Povedal 
je, da želi te stvari pretehtati sam. 
 
Nezaposlenost v radgonski občini 
V radgonski občini je največji problem velika nezaposlenost. Aktualni podatek zavoda za 
zaposlovanje pravi, da je trenutno v občini nezaposlenih 1200 ljudi. Nujno je potrebno te 
segmente spodbuditi, tudi s proračunom, da se dolgoročno začne z reševanjem tega problema. 
Vsi, ki nimajo zaposlitve, tudi nimajo pogojev za normalno življenje. Povedal je, da ga je 
obiskalo že veliko ljudi in družin, ki niso sposobni plačevati stanarine, vodarine in elektrike, ter 
so prosili za odpis stanarine. Povedal je, da je prav za te namene ustanovil komisijo, ki ugotavlja 
možnost odpisa dolgov in se bo pomagalo tistim, ki so v zelo težkih finančnih situacijah. 
Ponovno je omenil, da je direktorje zaprosil, da mladim omogočijo opravljanje pripravništva.  
 
Krožišče v Gornji Radgoni 
Na pobudo občanov Gornje Radgone se je v Ljubljano posredoval predlog, da bi v Gornji 
Radgoni iz križišča nastalo krožišče. Ko so se na direkciji za ceste v Ljubljani o teh zadevah 
pogovarjali, so zvedeli, da je potrebno izdelati celotni infrastrukturni program prometa v občini, 
da se lahko to realizira.  
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Na koncu je še povedal, da je vesel, da ima dva pridna in delovno zagnana podžupana. Pohvalil 
je tudi vse ostale njegove sodelavke in sodelavce, predvsem projektne vodje, ki so v tem 
kratkem času uspeli pripraviti že tri projekte.  
 
 

Župan je nato ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, zato se je članicam in članom občinskega 
sveta zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 17.20 uri zaključil 4. sejo občinskega sveta.  
 
 
ZAPISAL:                SEJO VODIL:  
Boštjan FLEGAR, l.r.     ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA: 
              Anton KAMPUŠ, l.r. 
 


